
 
ASSUMPTES GENERALS

Identificació de la sessió:

Data: 9 de desembre de 2019.

Hora: 19 h. a 20,45 h.

Lloc: Bar Can Macià.

Assistents:

Equip de Govern:

Carlos Simarro Vicens, batle.

Sebastià Ll. Aguiló Roig, quart tinent de Batle

 

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veïns: 20 persones.

APARCAMENTS

El Batle explica als veïnats que vol fer aparcaments a totes les barriades. Diu que és 
un tema complicat,  perquè no s’ha previst  mai  i  com que no es pot llevar una 
marjada, s’haurien de fer soterranis o elevats. A Sóller és molt complicat aquest 
tema, els vehicles son molt grossos, cada cinc metres hi ha un arbre i molta gent va 
per tot en cotxe.

En Sebastià diu que la carretera no és competència seva i fan feina i negocien amb 
el Consell de Mallorca, que son els que obriren el túnel, per requalificar terrenys, 
mantenint l’estètica del poble.

Un veïnat opina que serà molt complicat el tema. La flota de vehicles ha augmentat 
molt i  les infraestructures estan obsoletes.  Al  mateix temps creu que darrera el 
mercat es podria tapar el torrent fins a la zona de davant els teixidors i hi cabrien 
un milers de vehicles.

El Batle explica que la seva idea és que la gent del poble, pugui aparcar prop de ca 
seva, per tant crearan aparcaments a cada barriada, tipus el del  carrer de Sant 
Jaume i que la gent de fora, haurà d’aparcar a les afores. Es cercaran acords amb 
els propietaris i aniran fent feina amb aquest tema.

Explica  que  en  el  cas  de  l’Horta,  encara  no  tenen  clar  quins  horts  es  podrien 
destinar a aparcaments.

En Sebastià diu que ells tenen clar que un dels problemes més grossos que hi ha a 
Sóller és la falta d’aparcaments i que hi estant fent feina  Segueix dient que avui 
han  vingut  a  l’Horta  per  intentar  solucionar  altres  coses  més  assequibles,  més 
viables  a curt termini.

ACCÉS VELOCITAT
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Un veïnat es queixa de la velocitat en que passen els vehicles per l’Horta i el batle 
demana si no han servit de res els reductors de velocitat que es varen col.locar 
durant l’anterior legislatura.

Un veïnat diu que els vehicles van per dins el poble a alta velocitat. Explica també 
que en el camí de Ses Argiles, les persones que van a peu, han d’anar ben a ran i 
com que és la única sortida de Sóller, per alguns veïns, a certes hores hi ha molt de 
trànsit i creu que hi hauria d’haver un policia local. Demana reductors de velocitat i 
que es sol.liciti a carreteres que ho paguin ells.

ARBRES

En Sebastià Aguiló informa que s’exsecallarà els arbres del c/Rvdo. Miguel Rosselló.

ARBRE DAMUNT VORAVIA

Un veïnat es queixa d’un problema que tenen amb un arbre que està situat devora 
Can Soler, la soca del qual ocupa un bocí de voravia i dificulta el pas de vianants.

Un altre senyor diu que les voravies lleneguen molt i que la gent gran no hi pot 
caminar.

El  Batle explica als  reunits  que les partides econòmiques de l’Ajuntament estan 
esgotades i que hi ha un control molt estricte per la Llei Montoro.

En Sebastià explica que hi ha superàvit, però no poden emprar els diners.

El Batle diu que, quan els permetin emprar els diners, tenen previstes un caramull 
d’actuacions. Diu que afortunadament Sóller 2010 gestiona la zona blava i,  això 
permet fer quatre coses. Ell pensa que, per exemple, s’haurien d’asfaltar els carrers 
cada 5 anys i no es pot fer.

Un veïnat es queixa d’haver de pagar per aparcar i  en Sebastià diu que, és un 
sistema que  permet,  que  els  vehicles  estacionats  vagin  rotant  i  no  hi  hagi  els 
mateixos durant molt de temps.

DEPURADORA

El Batle explica que el tema de la depuradora és complicat. Diu que en relació als 
vessament que varen tenir lloc fa poc temps, varen ser ells que varen telefonar a la 
premsa i a Seprona perquè venguessin a aixecar acta, ja que és una manera de 
pressionar al Govern. 

Assegura que si l’Ajuntament hi vol entrar, ha de demanar permís a la Conselleria i 
que volen arreglar el problema i que instaran a la Conselleria, per demanar un cop 
de ma.

En Sebastià diu que la depuradora ha quedat obsoleta, per l’augment d’habitants i 
que s’ha de fer nova. Explica que ells estan fent feina amb aquest tema.

El  Batle  demana  ajuda  als  veïnats,  diu  que  es  queixin  de  les  olors  i  dels 
abocaments. Demana si cada setmana poden fer cridades al diari i reunions i, en 
definitiva, fer renou. Es conscient que això els a desgastarà a ells com a polítics, 
però insisteix en que els veïnats cridin els periodistes, a la televisió i a qui faci falta.  
Ells, a canvi, hi posen la cara i ell prestigi. Diu que a cada declaració de premsa, hi 
poden ser un d’ells present. Diu que hi ha terrenys abastament per engrandir les 
instal.lacions.

En Sebastià diu que recolza els veïnats, perquè quan ell passa i sent l’olor se li xapa 
el cor.

El Batle diu que de casa seva, a la Gran Via es senten les males olors i explica que 
durant la passada legislatura es va instal.lar un sistema bacteriològic que va anar 
molt be, però no hi ha hagut manteniment. Una part del problema es degut a les 
molinades de  la  cooperativa,  que té  l’obligació  de  depurar  i  no ho  fa.  Diu  que 
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l’IBASAN n’és el responsable i ells ho han d’arreglar.

PROJECTE NOU VIAL

El Batle explica als veïnats reunits, que hi ha en perspectiva un projecte molt guapo. És 
un vial que parteix de davant el mercat, cap a la via del tramvia, entre fotos Brasil i 
l’Alcázar, parteix de la casa que hi ha enmig i pega a sa Calatrava, va fins el Gorg den 
Bassó, passa per la Panificadora Frau i arriba a l’Horta. Seria una bona travessa. Els 
residents de l’Horta, amb 3 minuts podrien ser a la plaça . El projecte no és fàcil, perquè 
afecta  a  molts  de propietaris  i  costarà  molts  de doblers,  però ho vol  comunicar  als 
veïnats, que es podria fer el vial.

LLUMS DE NADAL

Un veïnat demana si poden posar algun llum de Nadal a la zona.

El Batle assegura que l’any que ve n’hi posaran alguns.  

I no havent-hi altres assumptes a tractar, es declara acabada la sessió, de la que s’estén 
la present acta, que signa amb mi el sr. Batle-President.

Sóller, document signat electrònicament al marge.  
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